

霍太, 嚴太, Carmen, 阿Don, 及各位會員:

您們好! 今日我一家的幸福快樂生活, 都來自你們每日辛苦工作, 勞心, 勞力, 奔奔波波, 無怨, 無悔, 不求回報, 給我們的永遠都是開心, 開心, 放心, 我給了心, 悅第一次生命, 而你們就給佢第二次生命, 由最初的呼吸機, 就救着心, 悅的命, 到佢可以出院回家, 後來又租了氧氣機, 買着血氧檢測儀等, 現在的我, 只有照顧好心, 悅, 讓你哋放心, 來回報你們

記得初初認識脊推肌內萎縮症這個會, 我先知真是有不甘回報的好人, 嚴太阿Don上我家探心, 悅個刻, 把我以前的无助, 害怕, 擔憂, 失眠一掃而空, 只看到光明, 希望, 大眼向前, 以后的路可能更加難走, 可有你們在我身邊, 我一點也不怕, 信心十足走下去, 直到心, 悅真的要離開我。

無論刮風落雨, 酷熱天氣, 嚴太阿Don成日陪着我们同佢去玩, 去玩, 而你哋不是去玩, 只是為着照顧我哋, 嚴太滿頭大汗, 阿Don勞心, 勞力, 你們顧前又顧後, 每次聚會完, 同你哋拜拜時, 已發現你哋已經好累好累, 足滿臉笑容同我哋講再見個刻, 我真心痛, 你們真偉大, 願神保佑你們健康長壽, 開開心心, 跟着又認識霍太, 心, 悅特殊的身份, 除了爸媽誰抱她也說不舒服, 可霍太抱她說很舒服, 霍太好忙, 又要照顧家里, 可每次聚會又會見到佢匆匆的身影, 和藹可親, 平易近人, 講話永遠都好貼心, 总是叫我不必擔心, 但什麼都會幫我, 有需要就同佢講, 我只想說, 你們幫我太多, 太多, 對你們我只想講多謝, 辛苦了, 霍太多休息, 保重身體, Carmen 堅強, 美兩大方, 真不敢相信她什麼都可以做, 還幫助這許多人, 力量真的無窮, 她天使的身, 愛我們, 關心我們, 經常打電話慰問, 心, 悅, 身體好嗎! 最近天氣不好, 多注意身體, 每次我都好窩心, 求老天爺保護

Carmen 健康, 永遠這么美麗, 你實在太可愛了, 有你我覺得自己的路一下子好走了, 也不怕了, 謝謝你辛苦了。

還有各位會員, 善心人, 其他工作人員, 雖然不知你哋個名, 不認識, 可我永遠感謝, 有你們, 心, 悅的生命得以延續, 在背後不求回報的付出, 無言感謝, 祝你們工作順利! 身體健康!



無言感謝!

心, 悅一家(上)

English Translation

Mrs. Fok, Mrs. Yim, Carmen, Don and all member:

Hello! The happy times of our family nowadays comes from the hardworking of every one of you with fully exhausted on running around but without any complaint and asking for reward in return. You always give us happiness, caring and make us easy. As I gave first life to Sum Yuet, you gave her a second life. From the beginning of providing respiratory machine to save Sum Yuet's life, she was able to go home. You also leased an oxygen machine blood oxygen monitor for her. Now, I repay you by taking good care of Sum Yuet properly to make you feel easy.

I remember the first time I knew FSMA, I did not know there were good people with no string attached. The time Mrs. Yim and Don visited my home for Sum Yuet really took away my helplessness, fearfulness, worry and sleeplessness appeared in the past. Instead, I could see light and hope that let me move forward faithfully. The road in the future might be more difficult, but as you are nearby, I will not be afraid at all and will keep going with confidence until Sum Yuet leaves one day.

No matter it was windy or rainy or extremely hot, Mrs. Yim and Don always accompanied us to go around for eating. And they did not go for eating but to taking care of us. For that reason, Mrs. Yim was sweaty and Don helped so much to take care of the details. Every time after the gathering, when we left them, I have found that they were very very tired. But they still said goodbye to us with smile. It made my heart painful. They are really great. May God bless them healthy for long life and joyful. Then, I met Mrs. Fok. Because of Sum Yuet's special condition in her body, she said she was not comfortable for anyone to hug her except her Dad and Mum. But she said she felt comfortable when Mrs. Fok carried her. Mrs. Fok is very busy. She also needs to look after her home. But she has been showing up in every gathering. Except her hurry image, she is so nice and affable. Her word is always warm that let me released. I just want to say thank you to all of you for your hard work. I hope that Mrs. Fok can take care herself to get more rest. Carmen is strong and beautiful. It is hard to believe that she can do everything and help so many people. Her power is really so much. She is just like an angel to love us and care us. She usually called us for greeting: "Is Sum Yuet fine?" or "The weather is not good recently. Please take care yourself". Every time when I heard this I felt very warm. May God bless Carmen healthy and beautiful forever. You are really lovely. Because of you, I feel that my road is easier suddenly and no fear at all. Thanks you for your hard work.

Also for all members, kind people and other personnel, although I do not know your name and we do not meet before, I would always thank you. Because of your contribution without asking for return, Sum Yuet's life can be extended. This left me speechlessly grateful. Wish you good luck with your work and good health.

Family of Sum Yuet